



**Jim Watson**  
Mayor Maire

CITY OF OTTAWA  
110 Laurier Avenue West  
Ottawa ON K1P 1J1  
Tel: 613-580-2496 Fax: 613-580-2509  
Jim.Watson@ottawa.ca  
www.ottawa.ca

VILLE D'OTTAWA  
110, avenue Laurier Ouest  
Ottawa ON K1P 1J1  
Tél : 613-580-2496 Téléc : 613-580-2509  
Jim.Watson@ottawa.ca  
www.ottawa.ca

October 22<sup>nd</sup> 2017

Ottawa Bahá'i Community

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend warmest greetings to the Ottawa Bahá'i Community on the auspicious occasion of the 200<sup>th</sup> Anniversary of the birth of Bahá'u'lláh, the inspirational Founder of the Bahá'i Faith.

His philosophy embodies and promotes coveted universal values and principles, which contribute to building more harmonious, just, enlightened, healthy, equitable and compassionate communities.

As Head of Council, I want to offer my best wishes to the Ottawa Bahá'i Community for a most memorable bicentennial celebration of the life of Bahá'u'lláh.

Sincerely,

Jim Watson  
Mayor  
City of Ottawa

Le 22 octobre 2017

Communauté bahá'ie d'Ottawa

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'ai l'immense plaisir de saluer la communauté bahá'ie d'Ottawa en cette heureuse occasion du 200<sup>e</sup> anniversaire de la naissance de Bahá'u'lláh, le fondateur inspirant de la foi bahá'ie.

Sa philosophie représente et favorise les valeurs et les principes universels convoités, qui contribuent à bâtir des communautés plus harmonieuses, justes, éclairées, saines, équitables et compatissantes.

En tant que chef du Conseil, je tiens à offrir à la communauté bahá'ie d'Ottawa mes meilleurs vœux pour la célébration du bicentenaire mémorable de la vie de Bahá'u'lláh.

Meilleures salutations.

Jim Watson  
Maire  
Ville d'Ottawa